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Datum:   8. 6. 2023 

 
 

Zapisnik 3. seje sveta staršev v šolskem letu 2022/23 

 

Seja sveta staršev je potekala dne 1. 6. 2022 z začetkom ob 16.30 uri v večnamenskem 

prostoru DE I Lendava Vrtca Lendava - Lendvai Óvoda, Župančičeva ulica 5. 

Lista prisotnosti članov sveta je priloga k zapisniku. Na sestanku je bilo prisotnih 10 

predstavnikov oddelkov in 3 namestniki predstavnikov. 

Na seji so prisotne tudi v.d. ravnatelja Petra Gal, namestnica Sabina Horvat, vodji enot iz 

Vrtca Lendava – Lendvai Óvoda, Jasmina Ftičar in Jasmina Hebar. 

Zapisnik 3. seje sveta je pisala Nika Fujs. 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnjega srečanja 

2. Pregled realizacije LDN 

3. Razno 

 

Predsednica sveta staršev, Nika Fujs je ugotovila, da je prisotnih 10 članov in 3 namestniki od 

skupno 23-ih članov sveta staršev in s tem je svet sklepčen. 

Predsednica sveta staršev je prisotnim predstavila dnevni red. Predlagani dnevni red je 

predsednica podala na glasovanje in prisotni so ga z dvigom rok soglasno potrdili. 

Sklep št. 1: Člani sveta staršev so soglasno potrdili predlagan dnevni red. 

Srečanje se je nadaljevalo po dnevnem redu. 

 

K točki 1  

Pri prvi točki se je potrjeval zapisnik 2. seje sveta staršev. 

Na glasovanje se je dal sklep št. 2, katerega je 12 predstavnikov z dvigom rok potrdilo. En 

predstavnik se je vzdržal. 

Sklep št. 2: Člani sveta staršev so potrdili zapisnik 2. seje sveta staršev. 
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K točki 2 

Predsednica sveta staršev je predala besedo v.d. ravnatelja Petri Gal. 
 
V.d. ravnatelja se na kratko predstavi. Na kratko predstavi tudi ostale prisotne zaposlene iz 
Vrtca Lendava. Nato poda informacije o realizaciji LDN v Vrtcu Lendava – Lendvai Óvoda do 
31. 5. 2023. Vesela jesenka ulica, Božični bazar v enotah Lendava in enoti Hotiza. Pripravljajo 
se tudi na Cicidan in zaključke po enotah. 
 
V.d. ravnatelja predstavi dejavnosti, ki so jih že izvedli. To so Fit coaching, Zdravje v vrtcu, 
Pasavček, Punčka iz cunj, Teden mobilnosti, Botra jesen, Tradicionalni slovenski zajtrk … 
Trenutno poteka izvedba plavalnega tečaja za predšolske otroke. 
 
V.d. ravnatelja omeni, da se bo pripravil nov razvojni načrt, v katerem želi sodelovati tako z 
vgojitelji kot tudi starši ter lokalnim okoljem nasploh. 
 
Predstavi se tudi namestnica v.d. ravnatelja Sabina Horvat. Na kratko opiše svoje delovne 
naloge. 
 
Na kratko se predstavita tudi vodji enot DE I Lendava Jasmina Ftičar in DE II Lendava Jasmina 
Hebar. Opišeta tudi svoje delovne naloge. 
 
Nato predstavnik sveta staršev zaželi novemu vodstvu uspešno vodenje. Postavi tudi 
vprašanje glede realizacije LDN. Predstavnik predlaga, da v.d. ravnatelja pove, ali katere od 
dejavnosti niso bile realizirane. Odgovor je, da so bili projekti izvedeni tako kot so bili 
zastavljeni. Dejavnosti so izvajali tudi zunanji izvajalci. 
 
V.d. ravnatelja pove, da meni, da je promocija vrtca premajhna. Izvaja se mnogo dejavnosti, 
za katere starši morda niti ne izvejo. Vodstvo vrtca si prizadeva tudi za obnovo spletne strani. 
 
Nato je podan predlog sklepa, in sicer: Svet staršev je bil seznanjen z realizacijo LDN do dne 
31. 5. 2023. 
 
Sklep št. 2: Sklep št. 2 je bil soglasno sprejet. 
  
 
K točki 3 

Pod točko razno so besedo za vprašanja, predloge in ideje dobili starši.  

Najprej so predstavniki podali vprašanje glede sanacij v enotah Vrtca Lendava – Lendvai 

Óvoda. V.d. ravnatelja odgovori, da so si predstavniki občine ogledali prostore DE I Lendava, 

opravili manjša popravila (od takrat ni zamakalo), pogledali so tudi prostore v enotah Gaberje 

in Hotiza. Ustanoviteljica ni podala niso nobenega uradnega poročila. Za srečanje z županom 

Občine Lendava se še dogovarjajo. 
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Podan je predlog sklepa o tem, da je bil Svet staršev je bil seznanjen z informacijami, ki jih ima 

vodstvo glede sanacij in investicij v enotah Vrtca Lendava. 

Sklep št. 3: Svet staršev je bil seznanjen z informacijami, ki jih ima vodstvo glede sanacij in 

investicij v enotah Vrtca Lendava. 

Predstavnik se naveže na zgoraj omenjene sanacije. Predstavnik sveta staršev pove, da bo 

občina 5. junija objavila razpis ozirom javna naročila za investicije v letu 2023. Zanima ga, ali 

bo potrebna selitev zaradi gradbenih del, ki se bodo tam izvajala? Ali je o tem že potekal dialog 

z ustanoviteljico?  

V.d. ravnatelja odgovarja, da nima informacij o tem. Predstavnik sveta staršev predlaga, da so 

v povezavi s tem čim prej na vezi. 

Predstavnica sveta staršev vpraša, ali otroci ostanejo skupaj kot enota ali se ji umesti v 

obstoječe oddelke. Vodstvo pove, da so v preteklosti imeli otroke skupaj v skupini (vsi otroci 

iz ene enote), nekateri pa so bili umeščeni v druge oddelke. Običajno se išče rešitev, ki je 

ugodna za vse, tako starše kot tudi otroke. 

Sledi vprašanje predstavnice opravičil ob odsotnosti otroka v primeru bolezni. Prosi za razlago, 

zakaj je to potrebno. Vodstvo odgovori, da je to zagotovilo vzgojiteljice, da je otroka sprejela 

zdravega. Ugotovimo, da morajo vodstvo in vzgojitelji rešiti kratki stik v komunikaciji, da bodo 

informacije v vseh enotah enake. 

Gre tudi za zdravje drugih, zdravih otrok, opozori vodja enote. Vd.d ravnatelja zagotovi, da se 

bodo na prvem vzgojiteljskem zboru obvestili vse zaposlene. Predstavniki še enkrat zaprosijo, 

da se ves kader opozori na enotna navodila. 

Nato se je pojavilo novo vprašanje, ki se tiče zgoraj omenjenega razvojnega načrta. 

Predstavnik sveta staršev vpraša za kakšno vrsto dokumenta gre in kakšna je njegova vsebina. 

V.d. ravnatelja razloži, da gre za dokument, ki je običajno veljaven 5 let in so v njem zavedeni 

cilji in aktivnosti vrtca. 

Naslednja tema, ki se odpre je ekonomska cena vrtcev. Cena je narasla po večini vrtcev po 

vrtcih v Sloveniji. Predstavnika zanima, ali je novo vodstvo z ustanoviteljem že govorilo o 

predlogu nove ekonomske cene? Nekdanja ravnateljica je dejala, da je trenutno ekonomska 

cena prenizka in vrtec ustvarja izgubo. Imam kakšno simulacijo nove ekonomske cene? 

V.d. ravnatelja odgovarja, da je bila s strani ustanoviteljice ustvarjena delovna skupina, ki so 

jo sestavljali trije predstavniki iz vrtca in trije iz strani ustanoviteljice. Nov predlog ekonomske 

cene je že bil podan in vodstvo vrtca čaka na odgovor s strani ustanovitelja. Predlog 

ekonomske cene bo v obravnavi na seji občinskega sveta. Nova ekonomska cena vrtca bo 

predvidoma višja, vendar ne v tolikšni meri kot je bilo povedano na začetku. Natančne vsote 

še ni. 
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Predstavnike zanima, ali ne bi bilo etično, da se o predlogu obvesti svet staršev in svet zavoda? 

V sedanjem primeru, ko je predlog že podan in tik pred obravnavo na seji občinskega sveta, 

nimamo predstavniki sveta staršev možnosti niti podati mnenja. V primeru, da ustanovitelj to 

sprejme, bo šel predlog na sejo občinskega sveta, kjer bo morda sprejet. 

V.d. ravnatelja napove, da svet staršev tekom naslednjega tedna pisno obvesti, poda poročilo 

o predlogu nove ekonomske cene. 

Predstavnik postavi vprašanje glede pričetka veljavnosti nova ekonomska cena? V.d. 

ravnatelja odgovori, da te informacije nima. 

Podan je predlog sklepa: V.d. ravnatelja svet staršev pisno obvesti o informacijah v povezavi s 

predlagano novo ekonomsko ceno vrtca do 9. 6. 2023. 

Sklep št. 3: Sklep je bil soglasno sprejet.  

Nato se premaknemo na naslednjo temo. Predstavnica sveta staršev DE Dolga vas v imenu 

staršev sporoča, da so zadovoljni z delom vzgojiteljev, a je bilo izredno veliko menjav. Želijo si, 

da bi v bodoče bilo teh menjav manj. Druga predstavnica poda vprašanje, ali je nujno 

potrebno, da se vzgojitelj vsako leto menja? 

Namestnica odgovori, da so prisotne bolniške, porodniške, menjave kadra, … Ni možno, da ne 

bi prišlo do menjav. Dejala je, da so se potrudili, da je v skupini ostajal/-a vsaj ena 

vzgojiteljica/vzgojitelj v 1. starostnem obdobju. Prizadevali so si tudi, da so tudi skupine ostale 

v enaki sestavi. 

Namestnica razloži, da so težave glede razporeditve prisotne, ker je potrebno upoštevati razne 

normative, tvorbe oddelkov so lahko homogene ali heterogene, … 

V.d. ravnatelja občasno menjavanje vzgojiteljev predstavi kot prednost. Predstavnica sveta 

staršev prosi za argument. V.d. ravnatelja odgovori, da so vzgojitelji močni na različnih 

področjih, zato posledično več delajo z njimi na tem področju. V kolikor pride do občasnih 

enjav, se bodo otrocih bolj razvijali na različnih področjih. 

Predstavnik prosi, da se pusti vsaj v 1. starostnem obdobju. 

Na to odgovori namestnica. Razloži, da je to povezano s starostjo otrok. 

 

Sledi še vprašanje glede fotografiranja ob zaključku leta. Vodstvo odgovori, da se bodo 

pozanimali. 

Namestnica odpre tudi temo o poslovanju enot v poletnih počitnicah. Svet staršev je že v 

začetku šolskega leta sprejel poslovanje enot v času poletnih počitnic. Namestnica sporoča, 

da bodo DE Gaberje, Genterovci in Dolga vas zaprli s 1. 7. 2023. Enota Hotiza pa bo odprta do 

14. 7. 2023. DE II Lendava bo odprta celotne šolske počitnice, DE I Lendava bo posloval cele 
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šolske počitnice, v 2. starostne obdobju pa bodo združeni in bodo delovali do 11. 8. 2023, nato 

se preselijo v DE II Lendava. 

Predstavnica DE Gaberje vpraša, ali je možno, da so vsi otroci iz enote Gaberje združeni v eno 

skupino, ko pričnejo obiskovati DE II Lendava v času poletnih počitnic. Vodstvo odgovori, da 

težavo lahko predstavlja različna cena 1. in 2. starostnega obdobja, … Med drugim je odvisno 

od števila prisotnih otrok in organizacije, zaradi odsotnosti, dopusta zaposlenih v vrtcu. 

Vodstvo zagotavlja, da b iz zunanjih enot na začetku prisotni vsaj en vzgojitelj, ki ga poznajo. 

Namestnica želi poudariti še, da je potrebno do 20. junija oddati rezervacije. Te morajo biti 

strnjene vsaj 10 dni. Vse rezervacije oddane po 20. 6. 2023 ne morejo biti sprejeto. 

 

Seja se je zaključila ob 18.00. 

 

zapisala:            

Nika Fujs       Nika Fujs 

        predsednica Sveta staršev 

 

 


